
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 49. posiedzeniu Senatu 

w dniu 20 lutego 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezes Rady Ministrów, minister infrastruktury i rozwoju Elżbiety 
Bieńkowskiej 

Szanowna Pani Premier! 

W styczniu bieżącego roku po protestach mieszkańców Dolnego Śląska wiceminister w pani resorcie, 

Zbigniew Rynasiewicz, obiecał przeznaczenie 1 miliarda 200 milionów zł na liczący 36 km odcinek drogi S3 
z Legnicy do Bolkowa. 

Projekt miał zostać wpisany do programu rządowego w lutym, a trwające trzy lata prace mają rozpocząć 

się w 2015 r. Na rozpoczęcie przetargu GDDKiA, jak zapewnia dyrektor oddziału wrocławskiego, potrzebuje 
dwóch tygodni. 

Cieszy mnie obietnica pana ministra, bo połączenie to jest jednym z istotniejszych dla wewnętrznego 

skomunikowania Dolnego Śląska. Martwi mnie jednak fakt, że projekt wcześniej wyrzucony z rządowych 
planów, wrócił do nich tylko częściowo – uwzględniono skomunikowanie Legnicy z Bolkowem, a nie, jak 

wcześniej zakładano, Legnicy z Lubawką. 

Chciałbym zapytać o to, na jakim etapie są przygotowania do inwestycji związanej z połączeniem Legnica 

– Bolków? 
Czy istnieje szansa na odpowiednie skomunikowanie Bolkowa z Lubawką w najbliższych latach? 

Jakie są powody niewzięcia pod uwagę drugiego fragmentu połączenia? 

Z wyrazami szacunku 
Jarosław Obremski 




